











本公司成立于 2009 年,旨在提供无损检测和技术诊断领域的全方位服务。我们的活动相互补充、协同增效,为客户任务的复杂解决方案提供了机会。我们提供一站式服务的机会,没有中间商,也没有多付的费用。我们欢迎在各个领域开展合作。我们为无损检测和相关领域的公司提供合作伙伴计划。

### 我们为客户提供什么?

- •十多年来,我们一直是无损检测实验室的认证机构,并为客户提供一系列相关服务,包括准备文件、培训专家、选择和提供合适的设备。完善的工作计划使创建实验室的过程尽可能缩短。我们的认证无损检测实验室可及时了解所有重要变化,并在检测工作领域获得技术建议、优惠价格和合作等形式的额外支持。
- •培训中心培训无损检测和相关活动方面的专家。毕业生可获得无损检测专家证书,并可进入危险生产设施工作。教育许可证授予颁发高级培训证书和专业培训文凭的权利。每天有 200 多名专家在我们的网站上通过无损检测方法在线测试。
- •我们的销售以自主品牌产品为基础。我们注重内部生产,因此能够提供质优价廉的控制设备。我们的所有设备都由自己的计量部门进行质量检测。我们的品牌产品包括焊工模板、视觉检测套件、培训以及检测和焊接消耗品。我们的产品随时都有库存。
- •我们是俄罗斯主要无损检测设备制造商的经销商,并继续供应已退出俄罗斯市场的最受欢迎的品牌。对于批发商和老客户,我们的价格通常低于零售价。我们没有最低发票金额限制。我们与个人和法人实体合作,从小型零售到大型批发。我们接受各种付款方式。我们积极参与投标。



- 获得校准权认证的计量部门从事与认证领域相关的工作,并在合作实验室的参与下组织对测量仪器的核查。 计量部门还负责线性和角度测量,随时准备完成与精确测量零件尺寸、机械性能和复杂的逆向工程有关的订单,并以设计文件的形式提供进一步生产的结果。
- •我们的认证无损检测实验室活跃在俄罗斯和独联体国家,为俄罗斯联邦生态、技术和原子能监督局 管辖下的危险生产设施提供无损检测、技术检查和技术诊断服务。除了无损检测实验室的认证证书之外,我们还被授权检测压力设备,并拥有工业安全检查许可证。实验室拥有经验丰富的人员和所有必要的设备。
- •工业安全专家部获得 俄罗斯联邦生态、技术和原子能监督局 编号为 L043-00109-50/00671280 的许可证,从事危险生产设施的技术设备、建筑物和结构的工业安全专家工作。经验丰富的专家和无损检测专家随时准备进行技术诊断,并出具报告,对物体的状况、是否符合安全要求和剩余寿命做出结论。
- •除商业外,我们还从事无损检测领域的知识普及工作,努力为客户提供最有用的信息。网站上的部分内容包括监管文件、教育和方法材料。我们不断为学生和从业人员创建有用的内容,包括在线测试、搜索过滤器、最新监管框架、培训视频、流程图示例、验证方法和其他资料。如今,我们的网站已成为俄罗斯无损检测领域访问量最大的网站之一。我们正在维护 Telegram 和油土鳖 (YouTube) 上的社交网络。我们已准备好成为一个宣传无损检测专家理念的平台。我们还通过捐款帮助"一线希望"孤儿院。



### 与我们合作

- •我们随时准备成为俄罗斯和外国制造商的经销商。我们拥有经验丰富的销售经理和无损检测领域访问量最大的网站之一。每天有 3000 多名专家访问我们的网站。 所有产品都有详细说明。多年来,我们积累了行业数据库,积极使用上下文广告和搜索引擎优化工具。我们参加展会,巡回进行设备演示。我们知道如何吸引人们关注我们合作伙伴的产品。
- •我们正在寻找俄罗斯联邦和独联体国家地区的经销商。我们为合作伙伴提供优惠的价格和付款条件。我们的经销商政策是忠诚的。对经销商的主要要求是在网站上放置介绍我们产品的页面。可以根据原始设备制造厂供应我们的设备。
- •我们正在寻找可操作的无损检测实验室,随时准备加入我们的行列,以满足其核心领域的控制要求,包括热交换管的涡流检测、起重设备认证、瓶、烟囱、俄罗斯铁路和核工业系统中的控制器以及其他狭小领域的检测。
- •我们正在招聘销售部门的员工。有经验的销售人员既可以长期工作,也可以计件工作。我们的网站可以成为一个平台,在感兴趣的专业人士中快速推广技术诊断领域的品牌和商业项目。
- •我们非常欢迎与从事无损检测专家培训的教育中心合作。教育中心可享受最大折扣和付款条件。我们也在寻找与技术诊断和控制相关主题的培训项目的策划人。我们接受学生和实习生在与我们业务活动相关的领域实习。



Our company was founded in 2009 to provide a full range of non-destructive testing and engineering diagnostics services. The complementarity and synergy of the areas of our operations make it possible to **solve client's problems comprehensively.** We provide the opportunity to work in the single-window system, without intermediaries and upcharges. We are open to collaboration in various areas. Partner programs for companies engaged in NDT and related fields are available.

#### WHAT WE OFFER TO OUR CLIENTS

We are certification center of NDT laboratories for over 10 years and carry out a full range of related work for our clients including preparation of documents, employee training, and equipment supplying. Well-run workflow makes the process of creating a non-destructive testing laboratory as short as possible. Our NDT labs get information about all important changes and additional support such as engineer advice, special prices, and NDT works cooperation.

- The training center is engaged in training NDT specialists and related areas. Graduates obtain certificates of NDT specialists and admission to work at danger industry objects. The Education License give the right to issue certificates of advanced training and training diplomas. Over 200 specialists every day pass NDT Online Testing on our website.
- Our sales are base of our own branded products. Focus on inhouse production makes it possible to supply quality and inexpensive control equipment. All our equipment passes quality control at our own metrological service. The list of our branded products includes welder's gauges, visual inspection kits, training materials, and consumables for inspection and welding. Our products are always available in stock.
- We are dealers of the main Russian manufacturers of NDT equipment and still supply the most popular brands that left the Russian market. Our prices are often lower than manufacturer's suggested retail price for wholesale and regular clients. We have no minimum invoice amount. We work with individual clients and companies, from small retail to large wholesale. Support different payment methods. Take an active part in tendering.











- The certified Metrological Calibration laboratory perform the calibration of different measuring instruments. The Metrological department also deals with linear and angular measurements and ready to fulfill orders related to precise measurement of parts dimensions, their mechanical properties, and complex reverse engineering resulting in technical documentation for further production.
- Our certified NDT lab operates in the Russian Federation and neighboring countries providing NDT service on danger industrial objects. In addition to NDT Laboratory Certification, we are authorized to inspect pressure equipment and have a license for industrial safety examination. The laboratory is staffed by experienced personnel and modern equipment.
- The Department of Industrial Safety Examination is licensed by Rostechnadzor No. J1043-00109-50/00671280 and is engaged in the examination of industrial safety of technical devices, buildings and structures at danger objects. Experienced experts and nondestructive testing specialists are ready to carry out technical diagnostics and issue an expert opinion with findings on the condition of the facility, its compliance with safety requirements and its remaining lifetime.
- Besides business, we popularize NDT knowledge and aim to provide our clients with maximum useful information. The Website has sections with regulations and educational materials. We constantly create helpful content for students and specialists including online tests, search filters, updated regulatory framework, training videos, technological maps, inspection methods, and other materials. Now our Website is one of the most visited nondestructive testing resources in Russia. We keep social media accounts on Telegram and YouTube. We are ready to be a platform for promoting NDT specialists' ideas. We also help orphan's home by making reasonable donations.



### **Partnership**

- We're willing to become the dealers of Russian and especially foreign manufacturers. We have experienced sales managers and one of the most visited websites in the NDT area. Over 3,000 specialists visit us every day. All sales equipment hase detailed descriptions. Over the years we have developed industry databases, we actively use contextual advertising and SEO tools. We participate in exhibitions, travel to equipment demonstrations. We know how to attract attention to our partners' products.
- Looking for dealers in the regions of the Russian Federation and neighboring countries. Special prices and payment terms apply for our partners. **Our dealer policy is loyal**. The main requirement for dealers is posting information describing our products on their sites. OEM equipment supply is available.
- Looking for ready to work NDT labs to engage in control process in their main areas of expertise including for eddy current testing of heat-exchange tubes, certification of weight-lifting structures, cylinders, funnels, controllers in the system of Russian railways and nuclear industry, and other non-diversified areas.
- Looking for employees for the sales department. Both full-time employment and a piece-work job are possible for experienced sellers. Our site may be a platform for the fast promotion of brands and commercial projects in the field of engineering diagnostics among interested professionals.
- We are open to cooperation with training centers engaged in the training of NDT specialists. Maximum discounts and special payment terms apply for training centers. We're also looking for supervisors of training programs on topics related to technical diagnostics and control. We accept students for internships in areas close to our activities.























